
Protokoll för FMS styrelsemöte, måndag 2012-12-17 
 

Tid, plats: 13.00 – 14.30, telefonmöte 
 

Närvarande: 
- ledamöter: Anna Ekman,  Hanna Svensson, Karin Jensevik, 
   Linda Werner Hartman, Pär Karlsson 
- övriga:   John Adler, Marie Göthberg, Marie Linder 
Frånvarande: 
- ledamöter: Åsa Vernby,  Mats Rudholm, 
   Linda Werner Hartman, Pär Karlsson 
- övriga:   Anna Torrång  
 
 
Anteckningar nedskrivna av Hanna 
 
 

Ärende Ansvarig Utfall 
1. Kallelse och dagordning Anna  

 
Godkänt. Hanna utses till mötets sekreterare i 
Åsas frånvaro. 

 

2. Föregående protokoll Åsa 
 

Godkänt 

3. Valberedning 
 
 

4. EFSPI 

Anna T 
 
 
Marie G/ John 

Anna Torrång ej närvarande, men skickat 
valberedningens förslag på nästa års styrelse. 
Beslut fattas på årsmötet. 
 
EFSPI har ansträngd ekonomi och ämnar 
genomföra fler möten med vinstkrav. Förslag på 
frågor som ”statistical leaders” ska drivas önskas. 

 
5. Qvintensen Marie L UCR skrivit om konsulteri. 

-”Vad är en statistiker?” bidrag önskas från alla 
styrelsemedlemmar. 
-Kommande deadline: Nr 1: 21 jan 2013 
 

6. Statistikfrämjandet 
 

7. Jubileumsmöte 

(Mats)Anna 
 
Hanna 

Anna ska ta kontakt med Ylva Tingström 
angående ”International year of statistics” 
Hanna drog den ekonomiska sammanställningen 
över Jubileumsmötet på Utö. En förlust på -
58 115.30 kr, som efter det utlovade stödet från 
Statistikfrämjandet om halva förlusten leder till en 
faktisk förlust för FMS  på -29057.60 kr. Hanna tar 
kontakt med skattmästaren. 

8. Kommande aktiviteter   
a) Statistician in the Finnish 

Pharmaceutical Industry 
 

b) Vårmötet 21 mars 2012 
 

 
 
c) 2013 International year of 

statistics 
 

Marie G/ Karin 
 
 
Anna 
 
 
 
(Mats) 

Diskussioner med finska teamet har inletts. 1,5 
dags möte, datum ej klart. 
 
Planeringsgruppen har funderingar över att ha 
temat ”Framtiden för statistik i Sverige”. Tips på 
talare önskas, stipendiaterna ska tillfrågas. 

 
Ideer på FMS insatser önskas och skickas till 
Mats och Anna. 

 
Info 

9. Medlemsfrågor Hanna Johan Sommar antogs som ny medlem 



 

10. Utskick/medlemsavgifter 
etc. 

Hanna Ungefär samma antal betalande medlemmar som 
förra året. Medlemmar som inte betalat på 2 år 
stryks vid årsskiftet. 

11. Hemsidan, arkiv Åsa/ Karin Åsa, Karin och Hanna (sammankallande) ska 
undersöka alternativ för det elektroniska 
materialet. Dropbox kan vara ett alternativ till 
hemsidan för äldre material än 2 år. 
 

12. Övrigt 
 

 Diskussion huruvida procedurhandboken och 
stadgarna behöver revideras bordlades till senare 
möte.  
 

13. Kommande möten  Torsd 17/1 2013 Kl. 13.00-14.30,  
 


	Ärende

